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 الرّؤية 

الدّوحة إلى تمكين طلّّبها من تحقيق مستويات عالية من النّموّ الأكاديميّ والرّفاه  –تسعى أكاديميّة قطر  

نفتحين على العالم ثقافتهم المحلّيّة ومالشّخصيّ ليصبحوا مواطنين مسؤولين متجذّرين في    

Vision 

Empowering students to achieve high levels of academic growth and personal wellbeing and 

to be responsible citizens who are locally rooted and globally connected. 

 

    
 

Until December 31st : e-waste 

 

December 16th  : School closes 

January 10th : School reopens  

     

 

 

Qatar National Day Virtual Broadcast 
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Director’s Message 
 
 

Dear Parents, 

 

We have reached the end of the term and I thank you for your support of the 

school in the course of this first semester. There has been much accomplished 

over the last few months, as the students have settled back into the routine of 

being at school every day, after a year and a half of online or blended learning. 

I do not think that many people anticipated just how long it has taken for the 

students to adjust again to being in a full classroom for the whole day, for each week. 

I hope that after the passage of the three weeks’ break and a restful holiday, the students will return in the 

new year focused upon their work and to following the normal routine of the school day.  

Thank you also for your flexibility with the various variations which have been necessary with the traffic 

arrangements, in part because of the Arab Cup. All the barriers around the stadium are being removed and the 

blue line tram will be operating again from 25th December. There will be a Car Free Day in Education City 

during the break, on 28th December, just in case you were anticipating coming to Education City on that day. 

It has been good to see the National Day celebrations which have taken place in the last two days in the 

Primary School and the Senior School. The Primary School had their traditional parade of the students in a 

couple of the junior grades and it was wonderful to see them in their special clothes. The Senior School 

celebrations were focused on activities in the main foyer with falcons , a traditional majilis, flower donations 

and traditional music. I am grateful to the Arabic and Islamic Studies Departments’ staff for the energy which 

they put into the celebrations. I wish you a very happy National Day! 

I am very grateful to the staff for all their work in what has been a very busy term. They are unstinting in their 

efforts on behalf of the students and I know that you are very appreciative of their hard work for the school. 

I hope that you all have a wonderful holiday with your children and, if travelling, keep safe and healthy. We 

shall look forward to welcoming the students back to the school on Monday 10th January (as Sunday 9th 

January is a staff PD day with no school for students). 

Best wishes, 

 

Stephen Meek 

 
 
 
 



 

 
 

 
 
 
 
 

 رسالة مدير المدرسة الابتدائية 

 
  

 الأهالي الأعزّاء، 

 

ا.    نشعر بالامتنان لمجيء عطلة الشّتاء، ويعدّ الفصل الدّراسيّ الأوّل تأمّلًا لنجاحاتنا وخططنا للمضي قُدُما

 تشمل الإشعارات الهامّة ما يلي: 

 عبر  من مساء هذا اليوم 6:30عند السّاعة الانضمام للًحتفال باليوم الوطنيّ لدولة قطر  •

 الإنترنت على الرّابط التّالي:    •

eyow4zPyrmspj/view?usp=sharing-https://drive.google.com/file/d/100bAHJyf8MUBV4NWbW 

ا للتّطوير المهنيّ للمدرّسين.  9، وسيكون تاريخ 2022يناير  10عودة التّلًميذ إلى المدرسة بتاريخ  •  يناير يوما

 الحصول على صور صفّ طفلكم من صفّهم الدّراسيّ.   •

 ريال قطريّ.   100" من خلًل شراء قميص الفريق بـــ 2022الدّوحة نحو  -"طريق أكاديميّة قطرلا تنسَوا المشاركة في  •
 

 إشعارات شهر يناير 

لدينا خطّة احتياطيّة للتّعلّم عبر الإنترنت أو التّعلّم المدمج في شهر يناير في حال تسبّب كوفيد في تعطيل التّعلّم داخل المبنى   •

 يناير، وسنتواصل معكم خلًل تلك الفترة لإعلًمكم بالمستجدّات.   8-5لك بين المدرسيّ مرّة أخرى. سنعرف ذ

من مكتب التّعليم ما قبل    MARQتجري ممارسات ضمان الجودة من قِبل الوكالات الدّاخليّة والخارجيّة في يناير/فبراير. سيقوم فريق  •

ليّة. الجامعيّ بمراجعة خطّة العمل لدينا. كما سيكون لدينا زيارة اعتماد مشتركة من منظّمة البكالوريا الدّوليّة ومن رابطة المدارس الدّو

 سيقيّمان ممارستنا كمدرسة. 

ا لمغادرخلًل  • ا لأفضل  هذا الوقت من العام يضع فيه بعض أعضاء الهيئة التّدريسيّة خططا تنا، وفي المقابل يشهد شهر يناير توظيفا

 الممارسين من مختلف أنحاء العالم. 
 

 تأمّلّت 

ا بالعودة إلى المبنى المدرسيّ، على الرّغم من أنّ التّلًميذ استغرقوا حوالي  ا للتّأقلم مع الرّوتين المدرسيّ والنّظام  11لقد استمتعنا كثيرا أسبوعا

يدلّ على أنّهم بحاجة إلى المدرسة! لقد قمنا بتوجيههم، وجعلناهم مشغولين بالتّعلّم، والحصول على نقاط دوجو،  والممارسات مرّة أخرى. هذا

 حرّيّة.  وإستراحة إضافيّة خارج الصّفّ وزيارات متكرّرة إلى المعلب في الهواء الطّلق، وهو عبارة عن مساحة خضراء واسعة تبعث على الشّعور بال

علّم التّوقّعات من خلًل تذكيرهم بالمهارات الأساسيّة، والتّعلّم التّعاونيّ والتّواصل معهم ومعكم بشأن الأهداف، والاجتماعات  لقد أصررنا على ت

 والتّقييم وإعداد التّقارير. لقد تمّ تحدّي التّلًميذ بناء على مستوى قدراتهم ودعمهم بشكل متساوٍ لتحقيق أفضل ما لديهم.  

 ،Street Child Unitedنواصل البحث عن الفرص الّتي تبني روح المجتمع لدينا، وتثري تجارب التّلًميذ والمشاركة في العديد من المبادرات، مثل:  

وغيرها    Spark Labالتّعليميّ،  الاستدامة، أخلًقنا، العلم الأخضر، يوم النّقطة، التّوعية بمرض السّكّريّ، النّشطاء الفاعلون، القيادة الشّابّة، جائزة التّميّز

 الكثير... 

ا على مشاركتكم هذا الفصل.   شكرا

 . 2022أرجو لكم الصّحّة والسّعادة لعام 

 ماري 

 
 
 

https://drive.google.com/file/d/100bAHJyf8MUBV4NWbW-eyow4zPyrmspj/view?usp=sharing


 

 
 
 
 
 
 

 

Principal’s message 
 

Dear Parents, 

 

We are thankful that Winter Break is here, and that Term 1 is now  

a reflection of our successes and on our plans moving forward. 

Priority Notices include: 

• Celebrate the Primary School Qatar National Day link, to join  

• this evening at 6.30pm online, 

https://drive.google.com/file/d/100bAHJyf8MUBV4NWbW-eyow4zPyrmspj/view?usp=sharing 

• Students return to school date is 10th January 2022, Staff Professional Development on the 9th 

• Collect your child’s class Photos from the classroom 

• Don’t forget to participate in QAD Road to 2022 by purchasing a Team shirt for 100QAR 

January Notices 

• We have a back- up plan for Online or Blended Learning in January IF Covid disrupts on-campus learning again. We will know 

this and communicate between the 5th-8th January. 

• Quality Assurance practices by internal and external agencies take place in January/February. PUE’s Marq team will review 

our Action Planning. We will have a joint accreditation visit from the IB and from CIS also. They will look at our organization 

and assess our practice as a school. 

• It is that time of year when some faculty make plans to leave us, and January sees us recruiting best practitioners from 

across the globe. 

Reflection 

We have enjoyed returning to campus so much, though students have taken approximately 11 weeks to settle into school 

routines, structures and practices again. This demonstrates that they need school! We have guided them, kept them busy 

learning and awarded them dojo points, extra recess outdoors and frequent visits to the outdoor pitch, which is a large 

expansive green space where they can feel ‘free’.  

We have insisted on learning expectations by reminding them of basic skills, refreshing them on collaborative learning 

approaches and liaised with them and yourselves on targets, conferences, assessing and reporting. Students have been 

challenged at their level of ability and equally supported to achieve their best. 

We continue to strive to seek opportunities that build our community spirit, enrich students experiences and get involved: 

Street Child United, Sustainability, Akhlaquna, Green Flag, Dot Day, Diabetes Awareness, Activists in Action, Young 

Leadership, Education Excellence Award, Spark Lab and more….. 

Thank you for your engagement this Term. 

I wish you health and happiness for 2022. 

Marie 

 

 

  

 

https://drive.google.com/file/d/100bAHJyf8MUBV4NWbW-eyow4zPyrmspj/view?usp=sharing


 

 

 

 

 

 

Qatar National Day Celebrations in QAD! 



 

QA 
 
 
 
 

 

 

 أعزّائي أولياء الأمور الكرام،

 أتمنّى أن تصلكم رسالتي وأنتم في أتمّ صحّة،

   

بالصحّة والسعادة بمناسبة اليوم الوطنيّ، آملة أن يحفظ الله أغتنمها فرصة لأتقدّم لكم بأصدق التهاني وأطيب التمنّيات 

  ...هذه البلًد من كلّ سوء وأن يديم عليها نعمة الأمن، الاستقرار والسلًم

أ على الرابط  ي ثنائيّ اللغة، تجدونه مرفقا أتمنّى لكم إجازة سعيدة تبدؤونها بمشاهدة عرض حفل اليوم الوطنيّ لصفَّ

 :التالي

 

https://drive.google.com/file/d/1JpF1tkt0I849-obhGJIUls0y2d2gam7s/view?usp=drivesdk 

 

 .كلّ عام وأنتم والوطن الغاليّ بألف خير

 

 فريدا

والتمهيديّ  منسّقة اللغة العربيّة لصفوف الروضات  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://drive.google.com/file/d/1JpF1tkt0I849-obhGJIUls0y2d2gam7s/view?usp=drivesdk


 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


